
Referat af bestyrelsesmøde

Ørbækhave Grundejerforening

Onsdag den 29. august

Fraværende: Mogens og Lis

Godkendelse af dagsorden – med et ekstra punkt 11 brug af hjemmeside

Desværre er punkt 2 farvel til Ina

Henvendelse fra beboer

 Jette skriver svar til Tove. Jette retter henvendelse til gartner om de påpegede ting.

Økonomi v/ Steen

Steen gennemgår regnskab år til dato.

Velkomst nye beboere

En sidste gennemgang af velkomstfolder – henviser til politivedtægten vedr. 
henstilling af campingvogne og trailere.

Ny revideret velkomstfolder husstandsomdeles og offentliggøres på nettet.

Legepladserne

Nye legeredskaber opsat; kr. 11.740,-

Nye borde og bænke købt; kr. 4900,-

Gynger repareret med håndtag på foranledning af Diana; kr. 100,- 

Pladsen 

Intet nyt.



Festudvalg

Desværre måtte vi aflyse det planlagte fælles sommerarrangement på grund af 
manglende tilmeldinger. Vi prøver at få stablet noget på benene næste år.

Gartner – se referat fra sidst – tilbagemelding fra gartnere vedr.:

Beplantning og fældning af træer langs Sybergsvej ud mod Ørbækvej – konkret 
forslag fra gartnere til effektuering i efteråret. Jette taler med gartneren ud fra en 
samlet pris på 36.000 kr incl moms.

Fældning af farlige træer – Jette taler med gartnere. 

Opretning af fliser – samlet ramme på kr. 10.000,- excl. moms - alle fliser over 1,5 
cm. oprettes.

 

Chikaner på Sybergsvej – træerne er alt for store – ekstremt høje ved Olfert 
Fischersvej - de skal beskæres om muligt, og dem, der ikke kan beskæres, skal fældes.

Klippe spireahæk langs det grønne område

Evt. revision af deklaration – opfølgning på generalforsamling – Steen undersøger, 
hvordan og til hvilken pris vi evt. kan ændre deklarationen.

Hjemmesiden – Jette kontakter Brian. 

Lise Lotte har skrevet et lille opråb til beboerne om at benytte hjemmesiden. Jette 
taler med Brian om oprettelse af link til at tilmelde sig til Nyhedsmail, som adviserer 
hver gang der er nyt til hjemmesiden.



Eventuelt – intet.


